
 

Vragen Leefbaar Lokaal Belang 27 februari 2023 

Datum  27 februari 2023 

Fractie Leefbaar Lokaal Belang 

Onderwerp Informatienota evaluatie jaarwisseling 

 
De fractie van LLB heeft naar aanleiding van het ingekomen stuk IN022 Evaluatie jaarwisseling 2022-

2023 de volgende opmerkingen en schriftelijke vragen aan de portefeuillehouder. 

 

Vraag 1 

“De politie heeft naar aanleiding van een onderzoek vijf aanhoudingen verricht op 31 december 2022. 

Er waren namelijk concrete plannen om in Beesd de openbare orde te verstoren. Naar aanleiding van 

dit onderzoek zijn op basis van een bestuurlijke rapportage van de politie nog zeven 

gebiedsontzeggingen uitgereikt om verstoring van de openbare orde op en rond het Dorpsplein in 

Beesd te voorkomen.” 

 

Dit betreft de strafrechtelijk kant, zijn er ook bestuurlijke instrumenten ingezet vanuit de gemeente 

met betrekking tot de aangehouden personen? En worden er maatregelen genomen tegen hen 

volgend jaar?  

 

Vraag 2 

“Het preventief weghalen van deze grote hoeveelheid brandbare materialen heeft inzet van 

hulpdiensten bespaard en de schade of kosten aan gemeentelijke eigendommen beperkt. De tien 

vrachtwagens hout en afval omvatten 80 tot 100 kuub.” 

 

Hier staat dat het schade en kosten heeft beperkt. Het is dus effectief gebleken. Dit jaar zijn er 31 

prullenbakken vernield in West Betuwe. Is dit dan ook geen idee om dit door te pakken met 

bijvoorbeeld het dichtmaken van prullenbakken? En of het weghalen van straatmeubilair in de 

aandachtsgebieden? In buurgemeenten gebeurd dit ook, en als dit ingepland word tijdens de reguliere 

legingsronden blijven de kosten ook beperkt. 

 

Vraag 3 

“Dat er een feest plaatsvond in discotheek De Rodenburg, heeft mogelijk ook bijgedragen aan een 

rustiger verloop van de jaarwisseling.” 

 

Blijkbaar werkt een evenement effectief. Hoe gaat de gemeente dit komend jaar vroegtijdig 

aanjagen/faciliteren/stimuleren? Worden er extra subsidies beschikbaar gesteld?  En hoe worden de 

desbetreffende stakeholders hierbij betrokken? 

 

Vraag 4 

“Heukelum 

Vooraf is geprobeerd plannen te maken met inwoners om leuke activiteiten mogelijk te maken. 

Helaas is dat niet gelukt, ondanks de vele gesprekken die hebben plaatsgevonden.” 
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Waarom is dit niet gelukt? Gaan er voor dit jaar nieuwe pogingen ondernomen worden?  

 

Vraag 5 

“Inzet politie / beveiliging / team Toezicht en Handhaving 

De politie heeft in de aanloop naar en tijdens de jaarwisseling voor het gehele basisteam De Waarden, 

dus ook in West Betuwe, vele eenheden ingezet. De gemeente heeft de eigen boa’s van team Toezicht 

en Handhaving ingezet in de aanloop naar de jaarwisseling. Aanvullend hebben we beveiligers 

ingehuurd. Zij zijn ingezet in het voortraject (vanaf 18 november en de maand december in de 

weekenden) in met name in Waardenburg. Tijdens de jaarwisseling zelf zijn er ook beveiligers actief 

geweest in Heukelum en bij het vuur in Waardenburg.” 

 

Is er nagedacht hoe je de politie en boa’s meer zichtbaar kunt maken in het voortraject? Hoe versterk 

je de verbinding tussen jongeren (of inwoners algemeen) en politie/boa’s?   

 

Wat is de reden dat omwonenden in Waardenburg slechts 2 dagen van te voren zijn ingelicht middels 

huis aan huis brief en niet eerder? 

 

Vraag 6 

“De totale kostenpost van de schades jaarwisseling bedraagt 32.195 euro (vorige keer 46.450 euro). 

Dit is exclusief 10.000 euro voor de inzet van de buitendienst. De grootste kostenpost is vernield 

straatmeubilair.” 

 

Over welke periode is de kostenpost berekend, alleen oud en nieuw of totaal december?  

 

Vraag 7 

“Op basis van de schade-inventarisatie en de evaluatie is besloten om Haaften als vijfde hotspot aan 

te merken bij de volgende jaarwisseling.” 

 

Er staat op basis van de evaluatie. Maar de kern Haaften is hiervoor geen een keer genoemd? Wat is 

definitie van een hotspot? Wat gaan er extra gedaan worden om schade tegen te gaan in de 

zogenoemde hotspots? 

 

Vraag 8 

“Schade inventarisatie en overzicht kosten” 

 

De fractie van LLB ontvangt graag een overzicht van de kosten & schades per kern om een goed 

totaalbeeld te kunnen krijgen. 

 

Vraag 9 

“Communicatie” 
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Is er gericht gewerkt op doelgroepen? En dan met name Jeugd, welke specifieke (sociale media) 

kanalen zijn er gebruikt om deze doelgroep te bereiken?  

 

Vraag 10 

“In de communicatiestrategie extra aandacht besteden aan (meldingsbereidheid in) Beesd. Daarnaast 

ook meer aandacht besteden aan jongeren en ons meer richten op de communicatie kanalen die zij 

gebruiken.” 

 

Waarom alleen in de kern Beesd en niet in gehele gemeente? Meldingen zijn vrij laag. Op welke manier 

wil de gemeente de meldingsbereidheid gaan vergroten?  Er is veel schade ook in andere kernen. 

Waarom wordt dit niet gemeld?  

 

Vraag 11 

“Acties jaarwisseling 2023/2024. 

Uitvoering geven aan de maatregelen uit het draaiboek.” 

 

Kan de raad inzage krijgen in het draaiboek en plan van aanpak 2023/2024 in vertrouwelijkheid? 
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